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خبـر

به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شهر  اسلامی  شورای  از  نقل 
شیراز رئیس کمیسیون سلامت، 
شهری  خدمات  و  محیط زیست 
شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
رابطه  عمومی  فرهنگ  گفت: 
و  دارد  مردم  عموم  با  مستقیم 
مردم  عامه  بر  تأثیرگذاری  با 
در کیفیت رفتار اجتماعی آنان 

نقش ایفا می کند.
ارتقای  داد:  ادامه  ناصری  علی 
ابعاد  تمام  در  عمومی  فرهنگ 
خانواده،  از  اجتماعی  زندگی 
مدرسه، آموزش وپرورش گرفته 
تا اقتصاد؛ خود را نشان می دهد 
ابزارهای  به  توجه  با  امروزه  و 
دارای  چنانچه  ارتباطی  نوین 
نباشیم  قوی  عمومی  فرهنگ 
در  و  به هم ریختگی  انتظار  باید 
ازهم گسیختگی  حادتر،  مراحل 

اخلاقی،  مختلف  ابعاد  در 
حتی  و  فرهنگی  اجتماعی، 

اقتصادی باشیم.
وی اضافه کرد: حدود دو دهه 
از تشکیل شورای اسلامی شهر 
شیراز می گذرد؛ اما آن طور که 
عمومی  فرهنگ  مقوله  به  باید، 
نشده  توجه  شیراز  کلان شهر 
پیشینه  به  توجه  با  و  است 
و  شورا  شهر،  این  فرهنگی 
برنامه ریزی  شیراز  شهرداری 

کند.
ضمن  باید  داد:  ادامه  ناصری 
ظرفیت های  از  بهره گیری 
آمایش  اساس  بر  شیراز  شهر 
فرهنگی،  توسعه  افق  سرزمینی 
تدوین  را  اجتماعی  اقتصادی، 
با  موازی کاری  به جای  و 
متولی  تخصصی  دستگاه های 
آنها  وظایف  شرح  به  ورود  و 
سوی  از  بودجه  تخصیص  و 
ملزم  و  شیراز  شهر  شورای 
پرداخت  به  شهرداری  کردن 
که  آنان  مالی  درخواست های 
بودجه  ردیف  دارای  عموماً 
استانی و شهرستانی است صرفاً 
بهره  عمومی  فرهنگ  حوزه  به 

برد.

روستایی  امور  مدیرکل 
اینکه  بابیان  فارس  استانداری 
روستای   ۴۶ دارای  استان  این 
صدها  و  گردشگری  هدف 
است،  جاذبه  دارای  روستای 
روستاها  این  در  گفت: 
فیلم های  مستند،  ضبط  قابلیت 
سینمایی، داستانی و سریال های 

تلویزیونی وجود دارد.
طلوع  روزنامه  گزارش  به 
عمومی  روابط  از  نقل  به 
و  روستایی  امور  کل  اداره 
فارس،  استانداری  شوراهای 
حاشیه  در  پاک فطرت  کمال 
فیلم  تولید  مراحل  از  بازدید 
عقرب  در  قمر  شب  سینمایی 
هنر  سینمایی  به صورت  که 
بردج  روستای  در  تجربه  و 
حال  در  شیراز  شهرستان 
داشت:  اظهار  است،  ضبط 
روستا  در  فیلم ها  این  ضبط 
ظرفیت  شناساندن  به  می تواند 

روستا کمک کند و هم اینکه 
که  باشد  مردم  برای  جاذبه ای 
روستاها دارای چه ظرفیت ها و 
بیان  وی  هستند.  پتانسیل هایی 
کرد: در حال حاضر روستاییان 
آب  مشکلات  دلایل  به  ما 
اقتصادی  مسائل  همچنین  و 
به  مهاجرت  حال  در  مدام 
شهرستان های اطراف و به ویژه 
که  هستند  شیراز  کلان شهر 
به وجود  را  نیز مشکلاتی  این 
دنبال  به  باید  ما  و  آورده 

تقویت روستاها باشیم.
و  روستایی  امور  مدیرکل 
فارس  استانداری  شوراهای 
خاطرنشان کرد: امروز معتقدیم 
اگر مردم به سیستم مولد خود 
در روستاها برگردند، می توانند 
خود  اقتصادی  مشکلات  این 
را که فکر می کنند در شهرها 
روستاها  در  است  حل شدنی 

برطرف کنند.

روسای  معارفه  و  تکریم  آیین 
قدیم و جدید دانشگاه پیام نور 
شیراز برگزار شد که در آن با 
تقدیر از زحمات قاسم فروزانی 
نور  پیام  دانشگاه  سابق  رئیس 
شیراز، مهرداد احمدی به عنوان 
مرکز  این  جدید  سرپرست 

دانشگاهی معرفی شد.
طلوع  روزنامه  گزارش  به 
عمومی  روابط  از  نقل  به 
استان فارس،  پیام نور  دانشگاه 
سرپرست  صیف  محمدحسن 
فارس  استان  نور  پیام  دانشگاه 
در این مراسم، تغییر و تحول را 
نیازهای مهم در پیشبرد هر  از 

سازمان عنوان کرد.
تلاش های  از  تقدیر  با  وی 
فروزانی  توسط  گرفته  صورت 
نور  پیام  دانشگاه  قبلی  رئیس 
مرکز  این  در  مدیریت  شیراز، 
دانشگاهی را به عنوان پرچم دار 
استان فارس،  پیام نور  دانشگاه 
عنوان  مهم  و  سخت  بسیار 
کرد و ابراز امیدواری کرد در 
احمدی  ریاست  دوران  طول 
شاهد رشد و توسعه بیشتر این 

دانشگاه باشیم.
مهرداد  مراسم،  این  ادامه  در 
جدید  سرپرست  احمدی 

دانشگاه پیام نور شیراز خواستار 
سازمانی  نگاه  تغییر  و  بازبینی 
اظهار  و  شد  دانشجویان  به 
داشت: باید حرمت و احترام به 
دانشجویان ارتقا یافته و نگاه به 

آنان کوتاه مدت نباشد.
بایستی  کرد:  اضافه  وی 
تربیت  کارآفرین  دانشجویان 
مهارت های  کسب  با  تا  کنیم 
نقش آفرینی  برای  فرد  جانبی، 

در جامعه مهیا شود.
باید  اینکه  به  اشاره  با  احمدی 
را  دانشگاه  درآمدی  رویکرد 
چالش  افزود:  کرد،  تقویت 
درآمدی فعلی دانشگاه با تلاش 

همگی قابل حل است.
پیام  دانشگاه  جدید  سرپرست 
فضای  کرد:  اضافه  شیراز  نور 
اعضای  بین  تعامل  و  ارتباطی 
در  کارکنان  و  هیئت علمی 
دانشگاه پیام نور شیراز مطلوب 
بایستی  دراین باره  که  نیست 

اقدامات مؤثری انجام داد.
مسئول  ثابت  حجت الاسلام 
دفتر نهاد نمایندگی ولی فقیه در 
فارس  استان  نور  پیام  دانشگاه 
نیز در این مراسم اظهار داشت: 
دست به دست  پست ها  اگر 

نمی شد، به ما نمی رسید.

در حاشیه پنجاه و نهمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر شیراز به مناسبت 
هفته تربیت بدنی و ورزش از مدیران ورزشی شیراز تجلیل شد.

جوانان  و  ورزش  اداره  رئیس  زارعخفری: مریم سرویسخبری/
شیراز در این جلسه گفت: شیراز بااینکه کلان شهر است، اما فقیرترین شهر 
است و امکانات بسیار کمی دارد و سرانه ورزشی آن کم تر از نیم متر بوده 

درحالی که این سرانه در جهان دو متر و در کشور یک متر است.
اخیر  سال های  در  که  است  حالی  در  کمبود  این  داد:  ادامه  حسن زاده 
انجام شده ولی برای  ساخت وسازهای خوبی در این شهر در حوزه ورزش 

رسیدن به وضعیت استاندارد زمان زیادی نیاز داریم.
خبریازتحققمصوباتشورابرایحمایتازورزشکارانو

هیئتهایورزشینیست
این  ورزشکاران  از  موردحمایت  در  شیراز  جوانان  و  ورزش  اداره  رئیس 
در  مصوبه  چند  تصویب  و  جلسه  چندین  برگزاری  علی رغم  گفت:  شهر 
شورای اسلامی شهر شیراز برای تجلیل از مدال آوران و حمایت از هیئت های 

ورزشی، هنوز این مصوبات به نتیجه نرسیده است.
حسن زاده ادامه داد: اگر کمکی از طرف شورا به هیئت های ورزشی شیراز 
شده، ما اطلاع نداریم و یک ریال تاکنون از مصوبه سال 95 شورای اسلامی 

شهر شیراز دریافت نکرده ایم.
وی اضافه کرد: 90 درصد مدال هایی که امسال ایران در مسابقات ورزشی 
با کل مدال های تمام  این مدال ها  داشت توسط ورزشکاران فارسی بوده و 

تاریخ ورزشی فارس برابری می کند.
کمبودامکاناتواماکنورزشیدربخشبانوانزیاداست

رئیس اداره ورزش و جوانان شیراز گفت: این کمبود امکانات ورزشی در 
حوزه بانوان بسیار است و این میزان امکانات حق بانوان شیرازی نیست.

و  فرسوده  و  پیر  مجموعه  یک  حجاب،  ورزشی  مجموعه  داد:  ادامه  وی 
روبه زوال است و علی رغم ساخت سازها و ترمیم بناها نمی تواند پاسخگوی 

نیازهای بانوان شیراز باشد.
برای در  ملزم کردم سازمان ها  برای  حسن زاده همچنین خواستار مصوبه ای 
اختیار قرار دادن سالن های ورزشی به منظور استفاده ورزشکاران با توجه به 

کمبود امکانات ورزشی در شیراز شد.

با انعقاد توافق نامه همکاری بین شرکت شهرک های صنعتی فارس و دانشگاه 
فنی و حرفه ای استان، زمینه افزایش همکاری های بین بخش صنعت و دانشگاه 

در راستای ارتقا و توسعه بخش تولید و صنعت استان فراهم شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت شهرک های صنعتی 
و  فنی  دانشگاه  بین  ملی  سطح  در  تفاهم نامه  انعقاد  به  اشاره  با  فتوحی  فارس، 
حرفه ای و سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران گفت: انعقاد این 

توافق نامه باهدف اجرایی کردن مفاد تفاهم نامه ملی انجام می شود.
فتوحی با اشاره به اهمیت آموزش های عملی و مهارتی شاغلین واحدهای صنعتی 
و تأمین نیروی انسانی متخصص و کاربردی برای واحدهای صنعتی بر استفاده 
از ظرفیت های دانشگاه فنی و حرفه ای برای توانمندسازی شاغلین صنایع تأکید 
کرد و گفت: در حال حاضر بیش از 4 هزار نفر در افزون بر 2800 واحد صنعتی 
مستقر در شهرک های صنعتی استان مشغول به فعالیت هستند که باید بسترهای 

لازم برای ارائه آموزش های مهارتی و تخصصی به فعالان صنعتی فراهم شود.
وی در ادامه با تشریح مأموریت های این شرکت در دو حوزه تأمین زیرساخت ها 
برای استقرار واحدهای صنعتی و نیز ارائه خدمات حمایتی به واحدهای صنعتی 
مجموعه  این  مهم  اولویت های  از  یکی  گفت:  صنعتی  شهرک های  در  مستقر 
به فعالان صنعتی باهدف  ارائه آموزش های فنی، حرفه ای، مهارتی و مدیریتی 

توانمندسازی آنها در حوزه های فناوری، بازار، صادرات و منابع انسانی است.
ارائه  در  حرفه ای  و  فنی  دانشگاه  برجسته  نقش  به  توجه  با  گفت:  فتوحی 

آموزش های علمی، فنی و کاربردی به دانشجویان، افزایش تعامل و همکاری 
همراه  به  صنعت  بخش  در  مؤثری  اثرات  می تواند  دانشگاهی  مجموعه  این  با 

داشته باشد. 
وی بابیان اینکه درزمینه ارتباط بین ظرفیت های علمی کشور با نیازهای بخش 
صنعت حلقه های مفقوده وجود دارد گفت: باید شکاف موجود با تعامل بیشتر 
صنایع و مراکز علمی و دانشگاهی پر شود که این توافق نامه نیز در همین راستا 

منعقد شده است. 
دوره های  برگزاری  به  اشاره  با  فارس  مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 
آموزشی برای بیش از 12 هزار نفر در شهرک های صنعتی استان در سال گذشته 
گفت: امسال نیز همین میزان هدف گذاری برای صنایع انجام شده که امیدواریم 
در این زمینه در قالب این توافق نامه از ظرفیت های دانشگاه فنی و حرفه ای نیز 

استفاده کنیم. 
معاون پژوهش و فناوری دانشگاه فنی و حرفه ای کشور نیز در این مراسم با 
اشاره به تعامل و همکاری این دانشگاه با سازمان صنایع کوچک و شهرک های 
حرفه ای  و  فنی  دانشگاه  اهداف  و  مأموریت ها  از  یکی  گفت:  ایران،  صنعتی 
تربیت نسل سوم یا همان نسل کارآفرین است و بر این اساس نیز دانشگاه فنی 
و حرفه ای تربیت تکنسین موردنیاز بخش های صنعت و تولید را بر عهده دارد.

نیاز  با  متناسب  راه اندازی رشته های تحصیلی  اینکه آمادگی  بابیان  رضا زنگنه 
صنعت و نیز دوره های آموزشی کوتاه مدت در این دانشگاه وجود دارد گفت: 

با توجه به ظرفیت های موجود در این دانشگاه و وجود بخش های آزمایشگاهی، 
با نیاز  می توانیم مراکز تحقیق و توسعه در اکثر رشته های صنعتی را متناسب 

واحدهای صنعتی در این دانشگاه ایجاد کنیم.
نیازهای  نیز  و  مشکلات  رفع  برای  دانشگاه  این  آمادگی  از  همچنین  زنگنه 
واحدهای صنعتی در قالب اجرای طرح های تحقیقاتی و حمایت از پایان نامه های 
می توانیم  صنعتی  واحدهای  درخواست  با  متناسب  گفت:  و  داد  خبر  تحصیلی 

موضوع پایان نامه ها را به این سمت سوق دهیم.

عضو شورای اسلامی شهر شیراز در پنجاه و نهمین جلسه علنی شورای شهر 
شیراز گفت: بنا به گزارش پلیس راهور در شهر انسان محور شیراز در سال 
قبل، ۲۱۲ نفر و در نیمه اول سال جاری ۹۷ نفر از در این شهر براثر تصادف 
درون شهری جان خود را  ازدست داده اند که این نمونه ای از عدم توفیق شعار 
شهر انسان محور است هرچند این آمار به تناسب سال های گذشته کاهش را 

نشان می دهد.
سرویس خبری/ مریم زارع خفری: سیروس پاک فطرت ادامه داد: دیدگاه 
انسان محور در شهرسازی به وجود آمده است تا به دنبال بازیابی هویت انسان 

در شهر و برگرداندن آرامش و اهمیت او باشد.
وی اضافه کرد: در راستای تحقق شعار انسان محوری به نظر می رسد  باید 
رفتارها و فعالیت های مردم در متن و محور برنامه ریزی و طراحی شهری 

قرار گیرد.
لزوم تعیین تکلیف نیروهای شهرداری

پاک فطرت افزود: بسترسازی جهت تعیین تکلیف و بهبود وضعیت نیروی 
شعار  نمودن  عملیاتی  محرک  چرخ های  به عنوان  شیراز  شهرداری  انسانی 

انسان محوری در شهر شیراز است.

وی اضافه کرد: در حال حاضر بیش از نیمی از بدنه اصلی شهرداری شیراز 
را نیروهای بخش خصوصی یا همان شرکتی ها تشکیل می دهند و هزینه های 
بعضاً  که  است  شده  کارکنان  قبیل  این  تجربه اندوزی  راستای  در  زیادی 
کارهای فنی، تخصصی و کارشناسی را به عهده  دارند؛ اما هر بار به بهانه های 
مختلف بعضاً تغییرات سیستم مدیریتی تصمیم گیری برای این بخش نادیده 
گرفته شده و تبدیل وضعیت استخدامی آن ها مورد بی مهری قرارگرفته است.
این عضو شورا ادامه داد: در شهرداری شیراز به کارگیری نیروهای شرکتی 
از دهه ۷۰ شروع و تا به امروز ادامه داشته و این با ذات مؤسسات عمومی 
نبوده، کما  نیروها  این  به کارگیری  از  نداشته و گریزی  منافاتی  غیردولتی 

اینکه امروز هم گریزی نیست.
وی گفت: مصاحبه ۲۹ مهرماه سال جاری جمالی نژاد معاون وزیر و رئیس 
سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور مبنی بر تبدیل وضعیت ۵۰ هزار 
نفر از کارکنان قراردادی با تحصیلات دانشگاهی و حداقل سه سال سابقه 
خدمت در شهرداری ها که در حال انجام است را به فال نیک گرفته و از 
شهردار شیراز درخواست می نمایم با توجه به نگاه مثبت و دلسوزانه ای که 
نسبت به این قشر زحمتکش در شهرداری داشته و دارد، از تمام ظرفیت های 

برگزاری  حتی المقدور  و  قانونی  طرق  از  و  نموده  استفاده  اداری  و  قانونی 
آزمون داخلی با لحاظ اولویت های سابقه و مدرک تحصیلی نسبت به تبدیل 
وضع نیروهای شرکتی که غالباً بیش از یک دهه است در شهرداری فعالیت 

می کنند امید و انگیزه را به این قبیل کارکنان هدیه دهد.

رئیس کمیسیون برنامه وبودجه، امور حقوقی و املاک شورای اسلامی شهر 
شیراز بابیان این که شفاف سازی ضرورت کار ما است گفت: شفافیت یعنی 
هزینه  کجا  در  و  چگونه  می گیریم،  تصمیم  چگونه  ما  بدانند،  مردم  اینکه 

می کنیم، آیا احکام و تکالیف بودجه و... را رعایت می کنیم.
سرویس خبری/ مریم زارع خفری: عبدالرزاق موسوی در پنجاه و نهمین 
مقابل  در  مردم  داشت:  اظهار  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  علنی  جلسه 
می خواهند  و  می کنند  اعتماد  و  همکاری  قضاوت،  درست  ما  شفاف سازی 
بدانند در کمک های مالی چگونه و بر چه اساسی عمل می کنیم، آیا رعایت 

عدالت و انصاف می کنیم یا خیر؟
به گفته وی این شفافیت باید در معاملات، درآمدها نیروی انسانی، هزینه ها 

و مطالبات و دیون شهرداری شیراز باشد.
موسوی با اشاره به برخی عدم شفافیت ها در این موارد گفت: چرا این قدر 
پرونده در کمیسیون های مواد ۷۷ و ۱۰۰ شهرداری وجود دارد؟ چرا این قدر 
دنبال واسطه می گردند؟ علت این است که شفافیت وجود ندارد و به همین 
برابر  کنم  اعلام  درآمد،  موضوع  طرح  مناسبت  به  می بینم  ضروری  دلیل 
با  ماهه گذشته  به ۶  نسبت  گزارش شهرداری، درآمد شش ماهه شهرداری 

۲۰ درصد افزایش و نسبت به بودجه مصوب دارای ۳۴ درصد کاهش است.
وی اضافه کرد: همچنین شورا همچنان منتظر لایحه ساماندهی نیروی انسانی 

در شهرداری شیراز است که باید ظرف سه ماه تهیه می شد.
بدانند،  تا  باشند  داشته  را  استخدام ها  این  گزارش  باید  مردم  داد:  ادامه  وی 
مسئولان شهرداری و شورا آیا درست عمل می کنند، آیا عدالت را رعایت 
می کنند، آیا امانت دار خوبی هستند؟ یا خیر؟ آن شخصی که واسطه و یا 
رابطه ای ندارد باید به کجا پناه ببرد، تکرار می کنم، اموال شهرداری، اموال 

عمومی است و ما امانت دار این اموال هستیم.
شیراز  شهر  شورا  املاک  و  حقوقی  امور  برنامه وبودجه،  کمیسیون  رئیس 
گفت: یکی از مصادیق مهم عدم شفافیت که تاکنون هزینه های فراوانی به 
شهر و مردم و به ویژه محیط زیست طبیعی این شهر وارد کرده است، موضوع 

تغییر کاربری باغات و فضای سبز و سطح اشغال است.
موجب  کاربری  تغییر  و  ضوابط  نحوه  از  شفافیت  عدم  داد:  ادامه  وی 
گزارش های  و  است  شده  زمین خواران  و  سودجویان  دلالان،  سوءاستفاده 
مستندی که تاکنون توسط همکاران و چند بار در صحن شورا مطرح شده 
و اطلاعات موجود نشان می دهد که عدم شفافیت در روند تغییر کاربری، 
یا  و  به کمیسیون  ارائه طرح  از  قبل  توسط شهرداری  توافقنامه  تنظیم  عدم 
کارگروه، گزینشی عمل کردن در برخی موارد، عدم اطلاع مردم از روند 
تغییر کاربری، سودجویی دلالان، عدم رعایت مقررات توسط شهرداری از 

موجبات این وضعیت است.
این  اصلی  عوامل  از  یکی  خود  شهرداری  متأسفانه  کرد:  اضافه  موسوی 
تخلفات است و مواردی از این تخلفات را مستند در اختیار داریم، پیگیری 

می کنیم و رسانه ها و مطبوعات در این زمینه به ما کمک کنند.
زمینه ساز  هم  مدیران  برخی  عمدی  بی توجهی  تأسف  باکمال  گفت:  وی 
عالی  شورای  ترکیب  و  قانون  در  اشکال  البته  است،  فساد  و  تخلفات  این 
است  وضعیت  این  علل  از  هم   ۵ ماده  کمیسیون  و  معماری  و  شهرسازی 
تنظیم  بدون  شهرداری  می کنم  درخواست  شورا  این  از  عضوی  به عنوان  و 
توافقنامه برای تغییر کاربری و طرح های موضعی اقدام نکند و از اقدامات 

گزینشی پرهیز کند. 
این عضو شورای اسلامی خطاب به شهردار شیراز اضافه کرد: جناب شهردار، 
قبلًا هم عرض شد، شهر گران اداره می شود، این شهرداری بیش ازاندازه فربه 
است و فعالیت های موازی فراوان است، عمده مشکلات ما ساختاری است، 
را  این ساختار  با عقلانیت و جسارت،  دارد که  مدیرانی  به  نیاز  شهرداری 

اصلاح کنند. 
موسوی تصریح کرد: گروهی معتقد هستند جریانی در شهرداری وجود دارد 
که هر مدیری را تسلیم خود می کند، ما هم دچار تردید شده ایم و همین جا 
وظیفه خود می دانم از تلاش های شهردار در موضوع نوسازی ناوگان شهری، 

در این شرایط سخت مالی و اقتصادی تشکر  کنم.
همچنین در پنجاه و نهمین جلسه علنی شورا، اعضای شورای اسلامی شیراز 
موقت شورا در  نماینده  و  ناظر  به عنوان  احمدرضا دستغیب  انتخاب سید  با 

کمیسیون ماده ۱۰۰ شهرداری منطقه یک موافقت کردند.
در این جلسه، لایحه پیشنهادی شهرداری شیراز مبنی بر مساعدت ۲۰۰ میلیون 
ریالی به دفتر نمایندگی شورای سیاست گذاری ائمه جمعه شیراز از محل ماده 

۱۶ بودجه سال ۹۷ شهرداری شیراز تصویب شد.
اعضای شورای اسلامی با لایحه شهرداری مبنی بر اصلاح اخذ بهای خدمات 

شهروندی سالانه از اتباع خارجی و اصلاحات بعدی آن موافقت کردند.
پروژه های  اجرای  بر  مبنی  شهرداری  لایحه  شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
عمرانی شهرداری و خط ۳ قطار شهری از طریق مشارکت و سرمایه گذاری 

بخش خصوصی را تصویب کردند.
با تصویب این لایحه به شهرداری اجازه داده می شود در راستای اجرای بند 
اجرای خط ۳ قطار شهری  به منظور  بودجه مصوب سال ۹۷ و  ۸۰ تکالیف 
و پروژه های عمرانی شهرداری، نسبت به تأمین مالی از طریق عقد قرارداد 
مشارکت و سرمایه گذاری با بخش خصوصی تا سقف بیست هزار میلیارد 
ریال از طریق طی تشریفات قانونی و ارائه تضامین بانکی و ملکی بر اساس 
آیین نامه مالی و معاملاتی شهرداری و رعایت مصوبات شورای اسلامی شهر 

شیراز و قوانین و مقررات موضوعه کشور اقدام کند.

درحاشیهپنجاهونهمینجلسهعلنیشورایاسلامیشهرشیراز؛
مدیران ورزشی شیراز تجلیل شدند

باانعقادتوافقنامههمکاریبینشرکتشهرکهایصنعتیفارسودانشگاهفنیوحرفهایفارسصورتمیگیرد؛

همکاری بین صنعت و دانشگاه در راستای ارتقا و توسعه بخش تولید و صنعت فارس

عضوشورایاسلامیشهرشیراز:
شعار انسان محوری در شیراز محقق نشده است

رئیسکمیسیونبرنامهوبودجه،امورحقوقیواملاکشورایاسلامیشهرشیراز:

رسانه ها در شفاف سازی کارهای شهرداری به ما کمک کنند
مردممیخواهندبدانندکهچگونهتصمیممیگیریموچطورهزینهمیکنیم
سودجوییدلالاندرشهرداریبهدلیلعدمشفافیتاموراست

گروهیمعتقدهستندجریانیدرشهرداریوجودداردکههرمدیریراتسلیمخودمیکند
ازتلاشهایشهرداردرموضوعنوسازیناوگانشهری،دراینشرایطسختمالیواقتصادیتشکرمیکنم

رئیسکمیسیونسلامت،محیطزیستوخدمات
شهریشورایاسلامیشهرشیرازتأکیدکرد؛

لزومتخصیصبودجهبهحوزهفرهنگعمومی
درشیراز

مدیرکلامورروستاییوشوراهایاستانداری
فارس:

۴۶روستایهدفگردشگریفارسآمادهتولید
فیلمهایسینماییوتلویزیونیاست

سرپرستجدیددانشگاهپیامنورشیرازمعرفیشد

درهفتهنخستآبانماهصورتمیگیرد؛
 پاسخگویی مدیران شهرداری از طریق سامانه ۱۳۷ به شهروندان

پاسخگوی  شهرداری   137 سامانه  طریق  از   11 تا   10 ساعت  از  همه روزه  ماه،  آبان  اول  هفته  طول  در  شیراز  شهرداری  مجموعه  مدیران 
همشهریان هستند.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری شیراز سامانه ارتباط مردمی شهرداری شیراز )137( باهدف 
دریافت دیدگاه ها، انتقادات، پیشنهادها و درخواست های شهروندان درخصوص بهبود مدیریت شهری همچنین برای ارتباط بیشتر شهروندان 

با مدیران شهرداری، ماهیانه میزبان شهرداران مناطق، روسای سازمان های شهرداری و... است.
در روز سه شنبه اول آبان ماه اسماعیلی شهردار منطقه یک، چهارشنبه 2 آبان ماه اکبری شهردار منطقه 2 و پنجشنبه 3 آبان ماه بذرافشان شهردار 

منطقه 3 ضمن حضور در سامانه 137 شهرداری شیراز، شنونده و پاسخگوی مشکلات شهروندان خواهند بود.


